
Møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: mandag, den 23. august 2021  
kl. 15.00 –  19.00.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Gert Bisgaard, Johanne Grøndahl 
Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, Louise 
Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie Andersen, 
Christian Schønning Hansen, Martin Schaumann, 
Mikael Bønding, Jeppe Fly-Kristensen. 
Gæster: Koncernchef Søren Buch (pkt. 1 ). 

Mødeleder: Sine Askov Møller 

Afbud:   

Referent: Mikael Bønding 
 

Sted: Skanderborg Park 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 

1 
15:00 

- 
16:00 

Drøftelse m/ koncernchef Søren Buch 
-Hvad er god skole i Skanderborg? 
-Perspektiver i fremtiden? 
 

 
Søren Buch: Har været på besøg hos alle 
kontraktholdere + MED udvalg. Vil besøge 
alle bestyrelser i løbet af 2022. Er derfor ved 
at blive klogere på Skanderborg og har 
derfor heller ikke en plan for hvor vi skal hen 
p.t..  
Fagsekretariatet må gerne være mere 
synlige. Mere retning samlet.  
Balance mellem retning og mangfoldighed. 
Midler til mellemformer m.m. til afklaring 
på byrådsmøde i september. 
 
Konkret: Hvem står for hvad i 
fusionsprocessen vedrørende Låsby afdeling 
E?  
Jeppe og Torben Steen ansvarlige for 
processen, sammen med styregruppen. 
Vidensklyngen er Fagsekretariatets ansvar. 
Søren Buch sidder for ”bordenden”. 
Der skal bl.a. ses på visitation og re-
visitionsprocessen. 
 
 
 
 
 

2 
Formalia 

16:00  
- 

Godkendelse, v. formanden 

• Dagsorden 

• Referat af mødet den 15. august  

 
Dagsorden godkendt. 
Referat mangler. Kommer på næste møde. 
 



16:10 

Tema- og debatpunkter (ca. 16.10 – 18.30) 

2 
16:10 

- 
16:20 

 

Konstituering af bestyrelsen 
 

 
Bestyrelsen konstituerede sig: 
Formand: Sine Askov Møller 
Næstformand: Charlotte Kirk Elkjær 
 

3 
16:20 

-  
16:40 

Perspektiver for NES i fremtiden – samt 
gennemgang af strategiske indsatser 
Udviklingspunkter for NES v/skoleleder 
Brush-up ift vision/mål/kontrakt 
 

Jeppe orienterer om indsatser for skoleåret 
21-22. 
Slides vedhæftes referat. 
 

 Pause  

4 
16:50 

- 
17:00 

 

Økonomi. V. MAS 

• Regnskabsopfølgning 2021 – om 
muligt.  

•  

MAS orienterer: 
Vi bliver elevtalsreguleret 5/9 og økonomien 
bliver afstemt i fh.t. dette. Derfor status i fh.t. 
den overordnede økonomi på næste møde. 
Ny rengøringsleverandør det kommende år. Vi 
håber på bedre kvalitet for færre ressourcer ☺. 
 

5 
17:00  

– 
18:00 

 

Fælles drøftelse om skoleårets 'must wins' 
med baggrund i og tråde til strategien 

Hvad vil vi opnå/lykkes med i løbet af dette 
skoleår? 

• Fysiske rammer.  

• Faglige mål  

• Relationskompetencer.  

• Trivselstiltag. 

• Kompetenceafklaring til brug i skoleåret 
22-23. 

• Kommunikationen mellem skole og 
hjem. Undersøgelse blandt forældrene? 
Mobilisering af forældre? 
 

Årshjul: 
Punkterne skal sættes på dagsordenen i løbet af 
skoleåret. 
Dialogmøde. Ikke valg denne gang. 
Tema for mødet? 
 
Opfølgning af visionsdag/tiltag til forbedring af 
de fysiske rammer m.m. bliver rundsendt. 
 
 
 
 

6 
18:00 

-  
18:20 

Status på processen med overflytning af 
afdeling E fra Låsby Skole til Niels Ebbesen 
Skolen  

Plan indsendt til Byggeteknisk afdeling. 
Der skal udarbejdes udbudsmateriale.  
Den nye konsulent vil gerne mødes 1. sep. kl. 13. 
Der er ikke afsat midler/ressourcer til den 
interne proces, nye medarbejdere, 
samarbejdsmøder etc.. De skal findes inden for 
det eksisterende budget. 
Forbedring af almenmiljøet er ikke en del af de 



afsatte midler. 
Formand og næstformand deltager i 
styregruppen. 
 
 

 

Orienteringspunkter (18:20 – 18.30) 
 

7 
18:20 

… 

Nyt fra ledelsen Referater og dagsordener lægges på 
hjemmesiden. Link på Aula. 
Forslag: Nyt logo. Vi er åbne for forslag. 
Inddragelse af elevråd, medarbejdere etc.. 
Det årlige dialogmøde med byrådet: 
Afholdes d. 6/10 kl.19-21 
Repræsentanter fra NES: 
Kontraktholder + 
2 best.rep.? 
2 elvrådsrep.? 
Hvem der deltager aftaler vi på næste 
bestyrelsesmøde. 
 
 

8 Evt.  Henvendelse til skolen vedrørende 
opprioritering af franskundervisning/ 
valgfag. Ledelsen undersøger. 
Præsentationsmøder i oplandsskolerne: Kan 
formand eller næstformand deltage? Sine 
og Charlotte vil gerne. Send datoerne så 
fordeler de hvem og hvornår. 

9 Meddelelser, herunder kort orientering fra  Formand: Ingen 
 
Skoleleder: Ingen 
 
Andre: Ingen 
 
 

 
 

 
 


